
Protokół Nr XLI/22
z XLI Sesji Rady Miasta Sejny

z dnia 6 maja 2022 r.

Obrady sesji rozpoczęły się w dniu 6 maja 2022 r. o godz. 1526

Obrady sesji zakończyły się w dniu 6 maja 2022 r. o godz. 1610

Obrady odbyły się w sali widowiskowej w Ośrodku Kultury w Sejnach.

W obradach wzięło udział 14 radnych, zgodnie z załączoną listą obecności:

1. Radna Jolanta Beata Bagińska
2. Radny Stanisław Bulwin
3. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz
4. Radny Paweł Dzienisiewicz
5. Radny Marian Auron
6. Radna Małgorzata Klucznik
7. Radny Tomasz Korzeniecki
8. Radna Anna Krutul
9. Radny Piotr Maksimowicz
10. Radny Józef Masianis
11. Radny Bogusław Sojko
12. Arkadiusz Marek Sulżyński
13. Radny Marek Zubrzyński 
14. Radny Janusz Zabłocki

Radna nieobecna:. Jolanta Piktel-Dabulis
     

Ponadto w obradach udział wzięli: 

1. Pani Dominika Sidor                                     – Kierownik RPG,

Do pkt. 1.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  otworzyła  obrady
nadzwyczajnej XLI Sesji Rady Miasta Sejny wypowiadając następujące słowa: 

„Otwieram XLI Sesję Rady Miasta Sejny”.

Przywitała Radnych oraz zaproszonych gości, stwierdziła prawomocność obrad.

Do pkt 2.
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Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest przyjęcie porządku obrad. 

Radny  Marek Zubrzyński:  Składam wniosek  formalny o wykreślenie z porządku obrad
punktu trzeciego: podjęcie uchwały   w sprawie podjęcia współpracy partnerskiej z miastem
Frankfurt (Niemcy), miastem Słubice (Polska) oraz miastem Łoździeje (Litwa). Uważam, że
ta sprawa jest konieczna do przedyskutowania na komisjach. Ponadto są błędy i nieścisłości w
uchwale.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  większością  głosów  (8  za,  0  przeciw,  6
wstrzymujących się) przyjęła zgłoszony wniosek Radnego Marka Zubrzyńskiego o wykreślenie
z  porządku  obrad punktu  trzeciego:  Podjęcie  uchwały   w  sprawie  podjęcia  współpracy
partnerskiej z miastem Frankfurt (Niemcy), miastem Słubice (Polska) oraz miastem Łoździeje
(Litwa).

                 
Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym większością  głosów (10 głosów za,  4  głosy

wstrzymujące się) przyjęła porządek obrad XLI Sesji Rady Miasta Sejny. (wyniki głosowań w
załączeniu)

Porządek obrad XLI Sesji Rady Miasta Sejny:

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Podjęcie uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie

spółki  Społeczna  Inicjatywa  Mieszkaniowa  KZN-Podlaskie  spółka  z  ograniczoną
odpowiedzialnością.

4. Podjęcie  uchwały w sprawie  Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
zachodniej części Miasta Sejny w rejonie ulicy Wojska Polskiego.

5. Zakończenie obrad.
 
Do pkt 3.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  wyrażenia
zgody na utworzenie spółki  Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN-Podlaskie spółka z
ograniczoną odpowiedzialnością.

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG: przedstawiła i omówiła projekt uchwały.

Radny Marek Zubrzyński: Pani zaczęła mówić o połączeniu dwóch spółek KZN. Czy było
jakieś spotkanie, o którym my nic nie wiemy?
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Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG:  Na  spotkaniu  z  przedstawicielem  KZN-u
uzgodniono, że jeżeli z jednego województwa nie zbierze się odpowiednia ilość samorządów
to wtedy zostaną połączone województwa.

Radny Marek Zubrzyński: Czy nazwa będzie jedna? KZN-Podlaskie?

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG: Jedna nazwa KZN-Podlaskie.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – odczytała projekt uchwały
zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna Inicjatywa
Mieszkaniowa KZN-Podlaskie spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.

Radny Marian Auron: Mamy sesję nadzwyczajną. Proszę mi wytłumaczyć, w stosunku do
tej uchwały, na czym ta nadzwyczajność polega?

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska:  O sesję  nadzwyczajną
wnioskuje Burmistrz. Moim obowiązkiem jest zorganizować taką sesję.

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG: Burmistrz może zorganizować - wnioskować o
zorganizowanie nadzwyczajnej sesji kiedy są jakieś bardzo pilne sprawy do omówienia bądź
też uchwały do podjęcia.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska: Bardzo nieładnie, że na
sesji, którą zwołuje Pan Burmistrz, jest nieobecny wnioskodawca.

Radny Marian Auron:  Zgodnie z prawem nie tylko radni decydują o porządku obrad
sesji  nadzwyczajnej.  Wnioskodawca miał  prawo bronić  -  nie  wyrazić  zgody na zdjęcie  z
porządku obrad jednej z uchwał.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska:  Porządek  obrad
proponuje  osoba  wnosząca  wniosek  o  zwołanie  sesji  nadzwyczajnej.  Natomiast  radni  w
głosowaniu wyrażają swoje zdanie. Tak też było i tym razem.

Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG:  To  prawda.  Rozmawialiśmy  o  dwóch
uchwałach. Została dołożona uchwała na temat przystąpienia do partnerstwa z tego względu,
że stwierdziliśmy, że to też jest pilna sprawa.
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Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska:  Chodzi  o  to,  że
Burmistrza nie ma a uchwała dotyczy podjęcia współpracy partnerskiej. Mają być granty czy
środki przyznane a nie ma osoby, która powinna wypowiadać się na ten temat.

Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG:  Burmistrza  nie  ma,  to  prawda.  Jak
wspomniałam ja jestem osobą merytoryczną, jeśli chodzi o granty. Przyjmowaliście Państwo
w budżecie pieniądze na realizację tego grantu.

Radny  Marian  Auron:  Rada  gminy  może  wprowadzić  zmiany  w  porządku  obrad
bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady z tym, że dodatkowo wymagana
jest zgoda wnioskodawcy.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym większością głosów podjęła uchwałę zmieniającej
uchwałę  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  utworzenie  spółki  Społeczna  Inicjatywa
Mieszkaniowa  KZN-Podlaskie  spółka  z  ograniczoną  odpowiedzialnością. (głosowanie
imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 4.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego zachodniej części Miasta Sejny w rejonie ulicy Wojska Polskiego.

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG: przedstawiła i omówiła projekt uchwały.

Radny Stanisław Bulwin: Co się dzieje na placu, łące, gdzie był kiedyś sad?

Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska: Ten teren nie jest objęty
uchwałą, o której teraz rozmawiamy.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie
Miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  zachodniej  części  Miasta  Sejny  w
rejonie ulicy Wojska Polskiego. (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

1.Pani  Dominika Sidor – Kierownik RPG: w sprawie wycinki drzew - każde miejsce w
którym  zaczynamy  coś  robić  jest  porządkowane.  Robimy  tam  też  badania  geologiczne.
Badania nośności tego terenu.

2.Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska:  Z jakiego powodu teren
teren za CPN-em jest zasypywany ziemią z odpadami?
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Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG:  Ziemia  pochodzi  z  terenów,  które  są
przeznaczone pod drogi czyli między innymi z przebicia na Wojska Polskiego.

Radny Marek Zubrzyński: To nie są brudne śmieci tylko czyste gruzy budowlane.

Radny Marian Auron: Z tego samego miejsca wywozi się ziemię na teren boiska, które
podlega pod Ministerstwo Rolnictwa i tam jakoś spycharki, wersalek ani butelek nie widać.
Dobra ziemia to dla technikum a ziemia zła to dla siebie?

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG: Czy mieliśmy zostawić śmieci tam gdzie one
były - na terenie ulicy Wojska Polskiego?

3.Radny Marek Zubrzyński: Czy remont bieżni już się zakończył?

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG: Remont bieżni – tak.

Radny Marek Zubrzyński: w sprawie braku porządku przy bieżni i dbania o bieżnię? 

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG: Planowane jest zasianie trawy i utwardzenie
terenu. Teren zostanie  doprowadzony do stanu pierwotnego ale w chwili obecnej wszystko
jest w trakcie.

4.Radny Stanisław Bulwin: Dziś miał być ponowny odbiór prac na „łąkach biskupich”?

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG: Do dziś wykonawca dostał termin na wykonanie
poprawek. Poprawek nie wykonał. Z radcami prawnymi będziemy ustalać co zrobić, żeby
nasze interesy jak najlepiej zabezpieczyć.

Do pkt 5.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata
Bagińska -  zamknęła obrady XLI Sesji Rady Miasta Sejny wypowiadając następujące słowa: 
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„Zamykam obrady XLI Sesji Rady Miasta Sejny”.

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie audio i wideo, znajdujące się
na załączonej płycie DVD.

Relacja z sesji dostępna jest pod linkami: 
https://www.youtube.com/watch?v=PZr8hGWYIz0

 Przewodnicząca Rady Miasta

   /-/ Jolanta Beata Bagińska

Protokołowała:                                                                                                
Danuta Wilkialis
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